
Zápis 
ze schůze výboru pobočného spolku ČIS při Národním archivu, z. s., 

konané dne 10. ledna 2019 
 

Přítomni: Lenka Matušíková, Lucie Křížová, Jan Krlín, Laďka Plucarová, Roman Straka, Ivo 
Navrátil, za revizní komisi Marie Šatochinová  

1. Schůzi zahájila dr. Lenka Matušíková uvítáním členů výboru.  

2. Hlavním bodem programu byla příprava výroční členské schůze, jež se bude konat 26. 
února 2019 v malém konferenčním sále Národního archivu na Chodovci. Přednáška Mgr. 
Martina Halaty o Archivu Pražského hradu je zajištěna, pozvánky rozešle měsíc předem 
Ivo Navrátil, přihlášky on-line zařídí Mirek Kunt, schůzi bude řídit Lucie Křížová, občer-
stvení a volební urnu Roman Straka, volební lístky Ivo Navrátil, místnost, dataprojektor a 
počítač připraví Jan Krlín. Na kandidátku lze počítat s Pavlem Pilzem a Zdeňkem Krava-
rem. 

3. Zpráva o přípravě archivní konference 23.–25. 4. 2019. S Parkhotelem v Plzni jsou velké 
problémy a je drahý, za raut chtějí 580 nebo 680 Kč, za oběd 210 Kč, svačiny 100 Kč za 
osobu. Ubytování v Parkhotelu 1000 Kč, v Ibisu 500 Kč. Plzeň nemá velké sály. Dohod-
nuto, že nelze připustit finanční propad konference.  

4. Dr. Matušíková podrobně informovala o přípravě odborné zahraniční exkurze do Lom-
bardie 10. – 18. května. Hotely zajištěny v Turinu a Milánu, asi 32euro se snídaní. Archi-
vy by měly být v Turinu a Milánu (zde i knihovna Ambrosiana). Program je velmi přitaž-
livý, rozešleme pozvánky do týdne.  

5. GDPR – zintenzívnit podepsání formuláře, že členové souhlasí s evidencí jejich vybra-
ných dat. Mgr. Martin Halata je přijat za člena pobočky. Všechny členské příspěvky byly 
za loňský rok řádně vybrány. 

6. Poslední bankovní výpis obnáší 339 483,67 Kč, z toho je asi 80 000 Kč rezervováno na 
sborník z posledního semináře konzervátorů a historiků. 

 

Zapsal: I. Navrátil 


